

To: Jordan Securities Commission, Amman Stock Exchange Company's Name: JORDAN MORTGAGE REFINANCE Date: 09-03-2022 09:04:33 AM	السادة هيئة الاوراق المالية السادة بورصة عمان اسم الشركة: الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري التاريخ: 09-03-2022 AM 09:04:33
The Extraordinary General Assembly Meeting of JORDAN MORTGAGE REFINANCE was held on 10:00 On 09-03-2022 at Through visual and electronic communication. The shareholders participation in the General Assembly Meeting was 97.68%.	عقدت الهيئة العامة لشركة الاردنية لاعادة تمويل الرهن العقاري بتاريخ 09-03-2022 على 10:00 اجتماعا غير عادي وذلك في من خلال وسيلة الإتصال المرئي والإلكتروني وبنسبة حضور 97.68 %.
Subject: Increasing the company's Capital	الموضوع: زيادة راس المال
The General Assembly approved the increase of the company's capital from 10000000 to 12500000 through:	حيث وافقت الهيئة العامة على زيادة رأسمال الشركة من 10000000 سهم/دينار إلى 12500000 سهم/دينار, وذلك من خلال:
The Capital Increase Method	تحديد طريقة زيادة رأس المال
Stock dividends:	أسهم مجانية:
Increasing the authorized capital of the Company up to (12.5) Million JD by capitalizing (2.5) Million JD of the retained earnings and distributing it as free shares to the existing shareholders	زيادة رأسمال الشركة من (10) مليون دينار إلى (12.5) مليون دينار عن طريق رسملة مبلغ (2.5) مليون دينار من الارباح المرحلة وتوزيعها كأسهم مجانية على المساهمين كل بنسبة مساهمته في رأسمال الشركة.
Subject: Amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	الموضوع: تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
The General Assembly approved the amendment of the Company's Article and Memorandum of Association	حيث وافقت الهيئة العامة على تعديل عقد الشركة ونظامها الأساسي
Please accept our sincere thanks and appreciation.  Chairman of Board of Directors  User Name: Sayel Alaqarbeh	وتفضلوا بقبول فائق الاحترام. رئيس مجلس الإدارة اسم المستخدم: Sayel Alaqarbeh